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Abstract

        
The properties of Long Term Potentiation (LTP), which is a sustained enhancement of the synaptic response produced by a brief train of electrical stimulation, and its mechanisms are briefly reviewed. Bath application of the mast cell degranulating peptide (MCD) - a peptide isolated from bee venom- also produces in hippocampal slices LTP which is indistinguishable from that produced by a train of electrical stimulation (no change in postsynaptic cell properties, APV sensitive). In vivo push-pull experiments indicate that this LTP is not associated with a sustained enhancement of release of glutamate and aspartate, the two principle transmitters of the hippocampus, but there is a delayed enhanced release of proteins in the extracellular space which may contribute to the maintenance of the potentiation.


      
        
Zusammenfassung

        
Kurze Übersicht über die Induktion eines Langzeitpotentials als langfristige Verstärkung der synaptischen Reizantwort auf einen kurzzeitigen elektrischen Reiz. Die gleiche Langzeitpotenzierung wird erreicht, wenn Hippokampusschnitte in ein Bad mit dem Mastzellendegranulationspeptid gelegt werden (das Peptid wird aus Bienengift gewonnen). In-vivo-Experimente zeigten, daß die Induktion des Langzeitpotentials nicht durch eine verstärkte Glutamatund Aspartatfreisetzung verursacht wird (den beiden wichtigsten Übermittlersubstanzen des Hippokampus), sondern eher durch eine verzögerte Freisetzung von Proteinen im extrazellulären Raum, die am Langzeitpotential beteiligt sein könnten.
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